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Styrelsemöte datum 211024 

Närvarande 

Tobias Jönberg 
Lars Nilsson 
Ulrika Nordenberg 
Helén P Lundborg 
Anna Lundén 
Roland Östberg 
Sara Johansson 
Katarina Torstensson (via Teams) 
Jessica Revelj (via Teams) 
 
 
 
9:1 Mötet öppnas  
 
9:2 Sara Johansson och Anna Lundén valdes att justera protokollet. 
 
9:3 Dagordningen godkändes. 
 
9:4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Kvarstående punkter: Tobias håller på med 

uppdatering av styrelsens befattningsbeskrivningar, ej klart ännu. 
Privatryttarmanualen är nästan klar men tillägg ska göras. Presenteras för 
medlemmarna på höstmötet och dessförinnan för styrelsen. Mailas ut för 
godkännande.  

 Sedan tidigare har vi en punkt kring klubbens elförbrukning kvar. En elektriker 
installerar en logg för att ta reda på vad som drar så mycket el på anläggningen. Tobias 
ansvarar. Roland letar efter lämpling utbildning för någon i personalen när det gäller 
arbete med röjsåg. Tills vi hittar en lämpling kurs tar vi in Farmartjänst för arbetet. 

 
9:5 Ekonomisk rapport  
 Lars redogjorde för klubbens ekonomi som ligger i fas. Vi har ett stort svinn i 

kafeterians ta-själv kyl vilket måste åtgärdas omedelbart. 
 
 
9:6 Höstmötet blir den 16 nov i kafeterian. Vi startar mötet med en föreläsning av 

hästjurist Eva Johansson kl 17:30, därefter höstmöte kl 19:00. Till höstmötet ska 
samtliga sektioners verksamhetsplaner vara klara. Deadline för detta är den 8 nov. 
Mailas till Tobias och Helen. Lars redogjorde för det budgetförslag som är framtagen 
för 2022. Förslaget är utskickat till styrelsen och Lars önskar få in synpunkter senast 
den 29/10. Styrelsen föreslår att en höjning av medlemsavgifter för 2022 ska motsvara 
den höjning som Sv Ridsportförbundet gör.  
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9:7 Inkomna skrivelser 
 Vi har en äldre skrivelse från Norra ang önskemål om att öppna upp väggarna mellan 

boxarna. Gäller uteboxarna.  
 En skrivelse till från Norra ang höjning av boxhyror för privat uppstallade hästar har 

kommit in. 
 En längre skrivelse har kommit från Södra kring bl a höjning av boxhyror för privat 

uppstallade hästar. Här finns en del andra synpunkter också. Samtliga skrivelser får 
svar inom kort.  

 
9:8 Corona – fortsatt gäller att personal testar sig vid förkylning eller liknande symptom. 

Även de lite skärpta städrutiner vi nu har får vara kvar framöver.  
 
 
9:9 Bidragsansökan 

Vi fick i fredags pengarna för ideella timmar och sponsring för våren samt pengarna för 
lagningar i skolstallet som genomfördes under sommaren. En del pengar, bla arena-
sponsring från Abena, ska till arena bolaget. Kommunen utlyste i veckan att det finns 
extra pengar att söka för kultur- och idrottsföreningar om 2 000 000 och ansökan ska 
vara inne senast den 14/11. Det går att söka för bl a breddat idrottsutbud för barn och 
unga, nya aktivitetsytor och ledarutbildning. 
Det har kommit in önskemål från flera hyresgäster om speglar i ridhuset och vi har ett 
bidrag beviljat på halva kostnaden (kostnad ca 42). Beslutades att vi kan göra den 
investeringen. 

 
9:10 Personalsituation 

Pernilla hälsar att föreningen från v. 45 behöver en stallarbetare till vilket inte är löst 
då duktiga Amelie som vikarierat börjar på sitt nya jobb då.   

 
 
9:11 Rapporter från  
  

• Ridskoleverksamheten – det är väldigt många som vill rida mer än vad de redan 

gör och många barn står på kö. Samarbetet med Realskolan känns bra. Föreningen 

har fakturerat de drygt 50 000 kr för höstterminen. Mulle cup omg II med 

hoppning samt pay n jump körs på söndag v. 43. Under v. 44 tema vecka med olika 

teoripass och demos, bra för hästarna att få en micropaus mitt i terminen. Vi 

håller på att planera julkurser samt ledigheter för personalen. Tyvärr förolyckades 

vår ponny Dash i hagen och vi håller på att leta ersättare. Superproffsigt agerande 

av personalen på plats och vår krisberedskapsplan fungerade prickfritt. Pernilla har 

varit på seminarium om samarbete ridskola/avel med anledning av svårigheten att 

rekrytera hästar/ponnyer.  
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Priserna på lämpliga hästar har stigit med ca 30% sedan i januari. Under 2022 

behöver vi pensionera Laros och Sirooco samt att vi behöver öka hästantalet med 

3 st för att tillgodose ökad efterfrågan samt Reals behov med 2 årskullar ht 2022. 

Pernilla och Lalle har lagt in pengar för detta i budget 2022. 

Vi kommer skicka 2 ekipage på DM i dressyr för skolryttare under v.46, det blir 

förmodligen ponnyerna Wilma och Macro som åker. Ryttarna har tränat och 

förberett sig genom programridningar under hösten. 

• Byggsektionen – arbetsdagen den 3/10 avklarad där vi ställde undan allt 

tävlingsmaterial för vintern, röjde under läktaren i stora ridhuset, röjde utanför 

Norra stallet, slängde gamla tält mm, mm. Roland ser över hur vi bäst sätter lås på 

domartornets dörrar. Roland meddelade även att han letar efter en bra leverantör 

när det gäller byggmaterial till klubbens projekt.  

• Arenan – Lars jobbar in prisofferter då allt byggmaterial gått upp i pris med ca 30% 

det senaste året. Av kommunen har vi begärt ett kommunalt lån på 17,5 miljoner 

för att täcka dessa ökningar. Vi har även ett önskemål om att Växjö Kommun 

sponsrar med markköpet för den nya arenan.  

• Hemsidan  - information om personalen är uppdaterad. Våra styrande dokument 

som ligger på hemsidan behöver gås igenom och uppdateras. Ett första möte har 

hållits där vi konstaterar att det finns mycket att göra här och att vi tar ett 

dokument i taget. 

• Tävlingskommittén / sponsring – Katarina som är med på via Teams redogjorde för 

vilka tävlingar vi ansöker om för 2022.  

V 13 prel Dressyr ponny 
V 14 prel Hoppning häst+ponny 1-2* 
V 18 prel Dressyr häst 
V 20 prel Hoppn häst 1-2* 
V 22 prel  Hoppn ponny 1-2* 
V 24  VFK Summer Show I, Hoppn häst+ponny, 1-3* 4 dgr Godkänd 
V 27 Sommardressyr 
V30 VFK Summer Show II Hoppn häst+ponny, 1-3* 4 dgr Godkänd 
V 32 Karl-Oskar cup 
V 36 prel Hoppn häst+ponny 1-2* 
V 38 el 42  Höstdressyr 
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• Kafeteria/trivsel – Jessica och Sara meddelar att vi har stort svinn från fiket och 

kylen med tag-själv-fika. Vi kommer tillsvidare att tömma kylen på det som finns 

där och fundera på om vi kan ha kylen öppen för alla på det här stättet framöver 

eller om vi får lägga ner detta då klubben just nu går back på det som köps in.  

• Ungdomssektionen BUS –  

 
7:11 Övriga frågor –   

 

 
7:12 Mötet avslutas 
 Nästa möte blir höstmötet som bestämdes till den 16/11 kl 19.  
 

 

 

Växjö 211025 

  

    Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………   
Helén P Lundborg   Sara Johansson 
 
 
 
    ………………………………………………………. 
    Anna Lundén 
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